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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

25. februar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 143

Vil ministeren redegøre for de dyrevelfærdsmæssige konsekvenser af at 

udvide den øvre grænse for antal dyreenheder pr. staldanlæg fra 500 

dyreenheder og herunder særligt redegøre for dyrenes muligheder for at 

komme på græs?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 10. marts 2008.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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